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W zwi4zku z podtopieniami jakie miaĘ miejsce w roku f0I0 w dzielnicy
Miasta Częstochowy Zawodzie- D4bie, Twtacam się z prośbq do Pana
Prezydenta o ujęcie w tegorocznej rezerwie budzetowej remontu kanału rzeki
Kucelink a wraz z w ałami przeciwpowodziowymi.

Temat ten jest nieprzerwalnie aktualny od 1997 roku, cryIi od dnia
powodzi, która nawtedził'a nasze miasto. Ponowne i zwielokrotnione
zainteresowanie ww. Sprawq nast4piło w 2010 roku, kiedy powódŹ
spowodowała największe straty w postaci za|anych piwnic budynków
mieszkalnych, ulic i nadwyręzenia wału ochronnego kanafu Kucelinka.
Mieszkańcy dzieInicy Zawodzie obawiaję się, Że sytuacja się powtorzy. Dodam,
ze ekspertyza wykonana przez specjalistów w 2010 roku stwierdziła: ,'Stan
Kanatu Kucelinka stwarza bardzo powazle i realne zagrozenie dla dzielnicy
i dla miasta.'' W związl<ll z Ęm jak najbardziej konieczny jest remont kanału
Kuceiniki, a mianowicie pogłębienie, wyczyszczenie, poszerzenie koryta,
atakże renowacja wałów w miejscach szczególnie zagroionych,

Liczę Panie Prezydencie na pozytywne ustosunkowanie się do mojej
prośby ujęcia powyisrych remontów w rezerwie budzetowej miasta oraz
pomoc w zaangaiowaniu Regionalnego Zarzqdu Gospodarki ' Wodnej
w Poznaniu odpowiedzialnego za koryto kanału Kucelinka, a także Slęskiego
Zarz4du Melioracj i i IJ rzqdzeń Wodnych.
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